
MOTIE VAN DE RAADSLEDEN  MARTEN JAPENGA (CHRISTENUNIE), PETER MEIJ 
(CDA) EN FARAHNAZ FRASER (D66/GROEN LINKS) INZAKE BEZUINIGING OP 
OPENBARE VERLICHTING EN ENERGIEGEBRUIK DOOR HET AANBRENGEN VAN 
LED-LAMPEN.  
 
 
Voorgesteld: 3 november 2011 
 
Nr. 2011 –  
 
De gemeenteraad van Ridderkerk, bijeen ter bespreking van het voorstel van burgemeester 
en wethouders, Gemeentestukken: 2011 - 127, agendapunt 5, tot het vaststellen van de 
Programmabegroting 2012-2015; 
 
constateert dat:  
 

 er minder financiën beschikbaar komen in de toekomst; 
 de gemeente vanuit milieuoogpunt het energiegebruik wil laten dalen; 
 

 
overweegt dat: 
 

 creatieve bezuinigingen kunnen bijdragen aan Ridderkerkse milieu- en 
duurzaamheidsdoelstellingen; 

 tot 60% van het lokale energiegebruik naar openbare verlichting gaat; er momenteel 
mogelijkheden zijn om tegen lagere kosten de verlichting te laten branden door 
toepassing van LED technologie;  

 deze verlichting minder energie verbruikt wat vermindering van CO2 uitstoot tot 
gevolg heeft; 

 er investeringen nodig zijn -om aanpassingen te doen aan de lichtmasten- maar dat 
deze kosten worden terugverdiend; 

 het moment minder geschikt lijkt om investeringen te doen, maar omdat de 
energiekosten nog fors zullen stijgen, juist nu moet wordt gehandeld; 

 
spreekt uit dat: 
 

 er meerdere redenen, ondermeer van financiële en milieutechnische aard, zijn om 
een overgang naar LED-verlichting te rechtvaardigen; 

 
verzoekt het college: 
 

 onderzoek te doen naar de mogelijkheden om voor de openbare verlichting over te 
schakelen op LED verlichting; 

 daarbij de kosten van investeringen in beeld te brengen alsmede de vermindering 
van energiekosten na realisatie; 

 de raad in de raadsvergadering van 26 april 2012 over de uitkomsten van het 
onderzoek te rapporteren;  

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
De raadsleden, 
 
Marten Japenga (ChristenUnie)        Peter Meij (CDA)              Arianne Ripmeester (PvdA) 

Farahnaz Fraser (D66/GroenLinks) 


